
Parlament České republiky
POSLANECKÁ SNĚMO VNA

2008
5. volební období

Z   á  p   i   s

z   25.  schůze  zemědělského  výboru  PS,  která  se   konala   dne  2.  dubna   2008 
(středa)   od    10.00   hodin   v   zasedací   místnosti     čís.  108   A ,    (Státní akty),
1.   patro,   v   budově   Poslanecké   sněmovny,  Sněmovní  ulice   čís.  4,    Praha  1 
-  Malá   Strana
______________________________________________________________________

Přítomno:    16   poslanců
    podle  prezenční  listiny

Omluveni : posl.    Mgr.  Michal   Hašek,     Ing.  František  Dědič
 

  (Prezenční   listina  -   Příloha   č.  1)

Přizvaní  hosté:   podle  prezenční   listiny

   (Prezenční  listina  -  Příloha   č.  2)
 

POŘAD   JEDNÁNÍ    25.   SCHŮZE   VÝBORU :

1/  Zahájení

2/ Vládní návrh zákona, kterým se mění zákon  č. 326/2004 Sb.,  o  rostlinolékařské  
péči  a  o  změně  některých  souvisejících záklonů,  ve znění pozdějších předpisů 
/sněmovní  tisk  383/   POKRAČOVÁNÍ  PŘERUŠENÉHO  JEDNÁNÍ
  Úvodní slovo:   Ing. Stanislav  Kozák,  náměstek  ministra  zemědělství 

-   předneseno  27. 2. 2008
  Zprav. zpráva:   posl.  Ing. Karel   Kratochvíle 

              za  posl. Ing. Ladislava Skopala
  - přednesena  27. 2. 2008 
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3/ Problematika  Pozemkového  fondu  České  republiky 
 -  Vývoj  pohledávek  za  posledních  5 let
 -  Transformace  Pozemkového  fondu  ČR
 -  Skladba  mzdových  prostředků  a  mzdová  politika  
   Úvodní slovo:   Ing.  Pavel  Brandl,

   předseda  výkonného  výboru
  Pozemkového  fondu  ČR

4/ Současný  stav  včelstev  v  České  republice
Úvodní  slovo :  posl. Ing. Karel Kratochvíle,

  předseda  podvýboru  ZEV
  pro  myslivost,  rybářství,
  včelařství,  zahrádkářství
  a  chovatelství

  
5/ Informace  předsedy  výboru

6/ Podněty  a  připomínky  členů  výboru

7/ Návrh  termínu  a  pořadu  26. schůze výboru.

K   bodu   1/

Jednání    25.    schůze   zemědělského   výboru    zahájil   a    řídil    jeho   
předseda   Ing.   Jiří    Papež.

Návrh   na   změnu  pořadu   nepodal  nikdo,   výbor   proto  jednal  podle  
pozvánky.

(Pozvánka    na    25.  schůzi   
  ZEV    -    Příloha    č.   3 )

K   bodu    2/

Jednání  pokračovalo   rozpravou.    Zpravodaj  výboru  Ing.  Skopal  navrhl
způsob   hlasování    o   pozměňovacích   návrzích.

V   hlasování    čís.  1   byly  pozměňovací   návrhy     posl.   Ing.   Hanuše
(1.,  2.,  3.,  4.,  5.,  6.)     a    posl.   Ing.  Papeže   (1.,  2.,  3.,  4.,  5.)   přijaty
jednomyslně.
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Návrh      na     usnesení    přednesl    zpravodaj     posl.    Ing.    Skopal.
V    hlasování     čís.   2     bylo    navržené     usnesení     přijato    jednomyslně.

(Usnesení    ZEV   čís.   77 
         -  Příloha  č.  4)

(Seznam  poslanců  hlasujících
    o  usneseních  -  Příloha  č. 5)

K   bodu    4/

Úvodní  informaci  podal  Ing.  Karel  Kratochvíle,  předseda  podvýboru  ZEV
pro  myslivost,  rybářství,  včelařství,   zahrádkářství   a   chovatelství.   O    současném  
stavu    včelstev   v   České   republice  jednal    dne   19. 3. 2008    podvýbor,    členům  
podvýboru     i   zemědělského   výboru  byl   předán   materiál   zpracovaný    Českým  
svazem   včelařů   „Plošné   úhyny  včelstev  v zimním  období  2007 – 2008   v  České 
republice“.    Posl.  Ing.   Karel  Kratochvíle   dále   informoval   členy  výboru,   že  na  
základě  jednání   podvýboru   byl   zpracován  poslanecký   návrh  zákona,  kterým  se  
mění  zákon  č.  569/1991 Sb.,   o   Pozemkovém  fondu   České   republiky   ve   znění  
pozdějších   předpisů.

V rozpravě  k   této  informaci  vystoupili   poslanci:
Ing.  Kováčik,   Ing.  Novosad,   J.  Klein,   Ing.  Kratochvíle,  Ing.  Papež,  Ing.   Grüner,
MVDr.   Bohatec.

Z hostů  hovořil  Mgr.  Luděk  Sojka,  předseda  Českého  svazu  včelařů  a  vrchní
ředitel   Martin Žižka   z   ministerstva   zemědělství.

K tomuto  bodu  nebylo  přijímáno  usnesení.
Na  závěr  uvedl  předseda  výboru  Ing.  Papež,  že  výbor  se  bude  touto  problematikou  
dále   zabývat   jednáním   o   předloženém   návrhu   zákona.

K    bodu   3/

Úvodní    slovo   přednesl   Ing.   Mgr.  Ivo  Vrzal,    náměstek    ministra  zemědělství,
kterého   doplnil  Ing.  Pavel   Brandl,   předseda   výkonného   výboru   Pozemkového   fondu  
ČR.    

Předseda  VV PF  Ing.  Brandl  předal  všem  členům  výboru  materiál   „Informace  
o   stavu   pohledávek  Pozemkového  fondu  ČR  k  31. 12. 2007“.

Na   téma   „Skladba   mzdových  prostředků   a   mzdová  politika“  vystoupila  členka  
VV PF  paní  Irena  Honzáková.

V   rozpravě   vystoupili    poslanci:
Ing.  Papež,     Ing.  Hanuš,    Ing.   Čerňanský,   Ing.  Grüner,  Ing.  Kratochvíle,   Ing.  Šenfeld,   
Ing.   Zgarba.
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Z     hostů    vystoupili:
Ing.  Pavel   Brandl,   předseda   výkonného  výboru  PF   a  paní  Irena  Honzáková  
z   VV PF.     Ing.   Brandl   slíbil    dodat     členům   výboru    zbývající   materiály  
k   podbodům,    uvedeným  na   dnešním  programu výboru.

Usnesení  nebylo  přijímáno.      
Na  závěr  uvedl  předseda  výboru   Ing.  Jiří  Papež,    že   bude   třeba   se    dále   
problematikou  PF  ČR   zabývat   a   po  určitém  čase  znovu   stav  transformace  
PF  ČR   projednat.

K    bodu   5/

Předseda     výboru     Ing.    Jiří    Papež     informoval    o    setkání    zástupců  
zemědělských   výborů    členských     států    Visegradské      spolupráce,    rozšířeného  
o  zástupce  nových  členských  zemí  Evropské  unie  Bulharska  a  Rumunska  v Praze
27. – 28.  března  2008.

Společné  stanovisko   účastníků   bylo   předáno   všem  členům  zemědělského
výboru.

Dne    2.  dubna    2008   od   14.00     hodin     se    uskuteční    ve    spolupráci  
se   Svazem   chemického     průmyslu   České  republiky   seminář    o      budoucnosti 
biopaliv.

Dne  3.  dubna   2008    se     uskuteční    pracovní  setkání    ve    firmě   Mondi  
Packaging    Paper    Štětí,  a.  s.

Předseda   Českého   statistického   úřadu   Ing.   Jan  Fischer, CSc.    zve členy
zemědělského   výboru    do    Českého   statistického   úřadu    dne    8.   dubna   2008.

Se    značným   předstihem    zve   Český   svaz    chovatelů   členy   výboru   na  
Celostátní  výstavu  drobného   zvířectva   na   Výstaviště  Praha  -  Letňany   ve   dnech  
21. – 23.  listopadu  2008.

K    bodu   6/

Předseda  podvýboru  ZEV  pro  myslivost,  rybářství,  včelařství,   zahrádkářství
a   chovatelství Ing.  Karel  Kratochvíle  žádá   zařadit  na  příští   řádnou  schůzi  výboru
bod:   „Volba   členů   podvýborů“.

O    členství    v    jím   řízeném   podvýboru    jej    požádal   posl.  doc.  ing.  Petr 
Wolf,  CSc.   

Posl.    Ing.   Václav   Grüner,  CSc.      doporučuje,   aby   na  některé  z   příštích  
schůzí   byl  zařazen  bod   ke   změně   pozemkových   úřadů   a   zemědělských  agentur  
a  to  za  účasti  ministra  zemědělství  Mgr.  Petra  Gandaloviče.
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K    bodu   7/

Příští     řádná    schůze   zemědělského   výboru   se   uskuteční   ve   dnech 
14.   a    15.  května   2008.

  

 Jednání      25.     schůze      zemědělského      výboru      ukončil     jeho
předseda    Ing.   Jiří    Papež.

      Ing. Jiří   P a p e ž                  Ing.  Václav    G r ü n e r , CSc.    
       předseda výboru                     ověřovatel výboru
 
  

      Za  správnost:
      Ing. František Holík
      tajemník  výboru
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